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Zápis ze shromáždění DSO Silnice I/27 konaného dne 29. 6. 2020 

od 10:00 hodin v budově Radnice města Plzně  

 

                Program:   

1. Prezentace 

2. Přivítání účastníků a zahájení jednání 

3. Volba návrhové komise 

4. Projednání a schválení Závěrečného účtu za rok 2018 

5. Zpráva o činnosti DSO za období od posledního Shromáždění zástupců DSO 

                     6.  Diskuse a organizační záležitosti 

7. Schválení návrhu Usnesení 

8.  Závěr 

1. Prezentace 

 

Zástupci měst a obcí: 

 Přítomni: p. Jaromír Zeithaml – město Třemošná 

                  Ing. Karel Popel – město Kralovice                           

                       p. Zdeněk Hanzlíček – město Plasy 

                  p. David Kapr– město Horní Bříza 

                  Mgr. Pavel Bulín– obec Bílov 

                 Bc. Vlastimil Pech – obec Výrov 

                       Mgr. Michal Vozobule – statutární město Plzeň  

                 p. Jitka Krivošová, DiS.– obec Vysoká Libyně 

                  p. Milan Brož– obec Hromnice 

                 p. Tomáš Kozel-obec Rybnice   

 

Omluveni:      Mgr. Eva Šimlová-obec Kaznějov 

 

 

                                                    

                  

2. Přivítání účastníků a zahájení jednání 

 
Předseda výkonné rady DSO Silnice 1/27 p. Jaromír Zeithaml zahájil shromáždění 

DSO Silnice I/27 a přivítal všechny přítomné. P. Hosman omluvil Mgr. Šimlovou, 

která se nemohla zúčastnit ze zdravotních důvodů. 
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3. Volba návrhové komise DSO Silnice I/27 

 
      Návrh na složení návrhové komise přednesl pan Hosman ve znění: 

      Předseda – p. Zděnek Hanzlíček 

člen p.  Mgr. Bulín 

 a dal hlasovat o návrhu. 

      Výsledky hlasování:  pro: 8   proti: 0  zdržel se: 2      

      Návrhová komise byla zvolena v navrhovaném složení. 
        
 

                 

4. Projednání a schválení závěrečného účtu DSO Silnice I/27 za rok       

2019. 

 
Pan R. Hosman seznámil přítomné zástupce obcí se závěrečným účtem DSO Silnice 

I/27 a zprávou nezávislého auditora za rok 2019.Auditor při přezkoumání hospodaření 

DSO za rok 2019 nezjistil žádné chyby a nedostatky. Dále navrhl závěrečný účet, 

účetní závěrku a výsledek hospodaření dobrovolného svazku za rok 2019 schválit.  

 

            Příjmy:      310 056,65- Kč 

Výdaje:     231 701,75 - Kč, 

 

            Výsledky hlasování:  pro: 10       proti :0       zdržel se:0 

 

 

 

 

5. Zpráva o činnosti DSO Silnice I/27 od posledního Shromáždění      

zástupců DSO 

 
Manažer DSO pan R. Hosman seznámil přítomné s vývojem situace, od posledního 

Shromáždění zástupců, v oblastech zájmů DSO s tím , že všichni členové DSO 

obdrželi před zasedáním podrobný písemný materiál o aktuálním stavu . Z tohoto 

materiálu vyplývá mimo jiné, že současný vývoj zatím není dotčen současnou situací 

zpusobenou  pandemií Covid 19. Ani predikce dalšího vývoje zatím není nepří 

 

 

6. Diskuse a organizační záležitosti 
 

            V diskusi zástupci jednotlivých obcí ocenili pokrok ve všech oblastech zájmů DSO   

 Silnice I/27.  

            Předseda DSO p. Zeithaml sdělil poznatky z průběhu  realizace úseku Třemoššenský 

rybník. 

            P.Hosman informoval o schůzce na ŘSD , kde byly s projektovou  firmou Wohring     

            projednávány detaily v přípravě  dokumentace úseku Horní Bříza. Z jednání vyplynula 

            potřeba schůzky se zástupci Lesů ČR, kterou DSO pomůže připravit. 
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7. Schválení usnesení ze Shromáždění zástupců DSO Silnice I/27 

 
   1.Bere na vědomí 

 

-výsledky volby návrhové komise DSO Silnice I/27 ve složení: 

předseda:  – Zděnek Hanzlíček, člen : Mgr. Pavel Bulín 

 

 

 

              2. Schvaluje  

 

  Závěrečný účet DSO Silnice I/27 za rok 2019 včetně zprávy nezávislého auditora. 

 

           - dále schvaluje účetní závěrku za rok 2019. a schvaluje výsledek hospodaření.  

 

 

   

    3. Ukládá manažeru DSO 

 

− zůstat v trvalém kontaktu s investorem projekt                                                                            

- sledovat další vývoj situace na všech úsecích projektu 

- dle aktuální situace připravit v druhé polovině roku schůzku s Lesy ČR – řed. Plzeň.    

 

        

 

 

 

          Výsledky hlasování:  pro: 10    proti: 0    zdržel se: 0 

 

     

9.       Závěr 

 

             Jednání ukončil předseda DSO p. Zeithaml a poděkoval všem za účast. 

 

              

 

 

Zapsal: R. Hosman              schválil: p. Jaromír Zeithaml předseda výkonné rady 


